

No. 1671. A. CONVENTION ON ROAD TRAFFIC. SIGNED AT GENEVA, ON 19 SEPTEMBER 1949¹

5 August 1964

NOTIFICATION by RWANDA (as under No. 186; see p. 326 of this volume; also notifying the Secretary-General of the selection of distinctive letters "RWA" as the distinguishing sign of vehicles in international traffic).

No. 1671. B. PROTOCOL ON ROAD SIGNS AND SIGNALS. SIGNED AT GENEVA, ON 19 SEPTEMBER 1949²

5 August 1964

NOTIFICATION by RWANDA (as under No. 186; see p. 326 of this volume).

N° 1671. A. CONVENTION SUR LA CIRCULATION ROUTIÈRE. SIGNÉE À GENÈVE, LE 19 SEPTEMBRE 1949¹

5 août 1964

NOTIFICATION du RWANDA (voir sous le n° 186, p. 326 de ce volume; notifié aussi au Secrétaire général qu'il a choisi les lettres « RWA » comme signe distinctif des véhicules en circulation internationale).

N° 1671. B. PROTOCOLE SUR LA SIGNALISATION ROUTIÈRE. SIGNÉ À GENÈVE, LE 19 SEPTEMBRE 1949²

5 août 1964

NOTIFICATION du RWANDA (voir sous le n° 186, p. 326 de ce volume).

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 125, p. 3; for subsequent actions relating to this Convention, see references in Cumulative Indexes Nos. 2 to 4, as well as Annex A in volumes 402, 405, 415, 419, 422, 423, 424, 429, 431, 433, 434, 435, 437, 438, 442, 443, 444, 453, 466, 469, 472, 473, 482 and 502.

² United Nations, *Treaty Series*, Vol. 182, p. 228; for subsequent actions relating to this Protocol, see references in Cumulative Indexes Nos. 2 to 4, as well as Annex A in volumes 424, 433, 434, 435, 438 and 453.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 125, p. 3; pour tous faits ultérieurs intéressant cette Convention, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 2 à 4, ainsi que l'Annexe A des volumes 402, 405, 415, 419, 422, 423, 424, 429, 431, 433, 434, 435, 437, 438, 442, 443, 444, 453, 466, 469, 472, 473, 482 et 502.

² Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 182, p. 228; pour tous faits ultérieurs intéressant ce Protocole, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 2 à 4, ainsi que l'Annexe A des volumes 424, 433, 434, 435, 438 et 453.